

## 陳守仁基金會及孫中山文教福利基金會 支票致送儀式

2021年6月9日(星期三)

下午3時30分

九龍觀塘鴻圖道57號南洋廣場10樓

聯泰集團辦公室

---

### 典禮程序

#### 致歡迎辭

陳守仁基金會及孫中山文教福利基金會主席 陳守仁博士，SBS

#### 致辭

香港浸會大學校長 衛炳江教授

#### 支票致送儀式

陳守仁基金會及孫中山文教福利基金會主席 陳守仁博士，SBS

陳守仁基金會及孫中山文教福利基金會副主席 陳亨利博士，BBS，JP

陳守仁基金會及孫中山文教福利基金會理事 陳祖恒先生

香港浸會大學校長 衛炳江教授

香港浸會大學協理副校長(中醫藥發展)兼中醫藥學院臨床部主任 卞兆祥教授

香港浸會大學歷史系系主任 劉詠聰教授

#### 致送紀念品

#### 集體合照

## **Cheque Presentation Ceremony for the Donation by Tan Siu Lin Foundation and Sun Yat-sen Education and Charity Foundation**

**9 June 2021 (Wednesday)  
3:30 p.m.**

Office of Luen Thai Group  
10/F Nanyang Plaza, 57 Hung To Road, Kwun Tong, Kowloon

---

### **Ceremonial Proceedings**

#### **Welcome Remark**

**Dr. Tan Siu Lin, SBS**

*Chairman of the Tan Siu Lin Foundation and the Sun Yat-sen Education and Charity Foundation*

#### **Speech**

**Professor Ping-kong Alexander Wai**  
*President and Vice-Chancellor, HKBU*

#### **Cheque Presentation Ceremony**

**Dr. Tan Siu Lin, SBS**

*Chairman of the Tan Siu Lin Foundation and the Sun Yat-sen Education and Charity Foundation*

**Dr. Henry Tan, BBS, JP**

*Vice-Chairman of the Tan Siu Lin Foundation and the Sun Yat-sen Education and Charity Foundation*

**Mr. Sunny Tan**

*Director of the Tan Siu Lin Foundation and the Sun Yat-sen Education and Charity Foundation*

**Professor Ping-kong Alexander Wai**  
*President and Vice-Chancellor, HKBU*

**Professor Bian Zhaoxiang**

*Associate Vice-President (Chinese Medicine Development) and Director of Clinical Division of  
the School of Chinese Medicine, HKBU*

**Professor Clara Ho**

*Head of the Department of History, HKBU*

#### **Presentation of Memento**

#### **Group Photo**